
Årsmelding for 2010 
 
Styret har i perioden avholdt 5 styremøter hvorav 1 sammen med trenerne. 
 
Pr. 31.12.10 hadde klubben 85 medlemmer, klubbens regnskap for samme perioden 
viser et overskudd på kr. 10.500 kr, og saldo på bank-konto pr. 31.12 er 103.000.-     
 
Marianne deltok på Svømme kretstinget i februar, i høst deltok hun også på kurset 
 ” Lover i idretten” . 
 
Det har vært stor aktivitet på trening for alle partiene. Parti 2 har vært nødt til å sette 
begrensninger vedrørende nye medlemmer, kun åpent for barn med 
funksjonsnedsettelser. 
 
Vi arrangerte en grillfest på Langøy der det deltok 35 glade mennesker med smått og 
stort. Det ble også arrangert en familie tur til Danmark. Det var 45 personer som dro 
til Danmark dette året. Som ”vanlig” blei dette en suksess, og planleggingen er 
allerede godt i gang for en ny tur i 2011. 
 
Stavanger haik er på facebook, der oppfordres alle medlemmer til å delta slik at dette 
kan bli et aktivt forum for klubbens medlemmer. 
 
Videre har klubben nå fått sitt eget sortiment innen treningstøy. Dette kan bestilles 
igjennnom styret. 
 
Styret har også i år jobbet og ferdigstilt en informasjonsfolder som kommer til å bli 
brukt på helsestasjoner, Østerlide og andre relevante steder. Denne folderen 
kommer til å bli trykket opp i løpet av 2011. Videre har styret arbeidet med 
utarbeidelse av klubbens organisasjonsplan. Denne er basert på den nye 
Basisnormloven fra idrettsforbundet og vil være klubbens styringsredskap i fremtiden. 
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